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Zápis 

ze 7. zasedání Akademického senátu UHK dne 5. 10. 2011 
____________________________________________________________________ 

Přítomni: dr. Václav Víška, Aleš Roubal, dr. Karol Radocha, dr. Martin Paleček, dr. Jitka 
Kühnová, Mgr. Petr Tučník, Mgr. Jan Hloušek, dr. Martin Smutek, Ladislav Chyba, Dagmar 
Novotná, Eva Hrdličková, Bc. Josef Suchánek, Ivana Velčovská, Martin Petrus, David 
Vahala, Barbora Celá, Ondřej Košťál, dr. Karel Mls, dr. Václav Bělík, dr. Karel Myška, doc. 
Jitka Málková, dr. Ladislav Koreň, Šimon Ováry, Lenka Tesařová.  

Omluveni: dr. Jaroslav Daneš, doc. Tatiana Gavalcová. 

Nepřítomni: dr. Josef Kasal, Alena Vejsadová, Tereza Chrobáková, Vít Bárta. 

Hosté: doc. Josef Hynek, rektor, doc. Dana Musilová, prorektorka, dr. Monika Žumárová, 
prorektorka, dr. Stanislav Klik, kvestor, doc. Václav Janeček, děkan FIM, doc. Vladimír 
Jehlička, děkan PdF, dr. Pavel Trojovský, děkan PřF, dr. Miroslav Mitlőhner, ředitel ÚSP, Bc. 
Ondřej Lébl, delegát RVŠ. 

Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu. 

Průběh jednání: 

Zasedání zahájil dr. Václav Víška, přivítal nové členy AS UHK za KAP doc. Jitku Málkovou 
(nahradila prof. Martina Bílka, který se stal proděkanem PřF) a dr. Ladislava Koreně 
(nahradil dr. Jiřího Štěpána, který se stal proděkanem FF). 

Na základě podpisů přítomných v prezenční listině uvedl, že zasedání je usnášeníschopné 
a počet přítomných senátorů je  12 členů KAP a 12 členů SK.  

Dr. Víška pověřil ve funkci skrutátora dr. Bělíka. 

Program zasedání AS UHK byl navržen následovně: 

Program zasedání: 
 

1. Aktualizace Dlouhodobého záměru UHK pro rok 2012 a Priority 
institucionálního rozvojového plánu UHK pro rok 2012 (předkládá doc. RNDr. 
Josef Hynek, Ph.D., MBA, rektor UHK). 
 

2. Návrh nového znění Organizačního vnitřního řádu UHK (předkládá doc. RNDr. 
Josef Hynek, Ph.D., MBA, rektor UHK). 

 
3. Návrh složení Disciplinární komise UHK (předkládá doc. RNDr. Josef Hynek, 

Ph.D., MBA, rektor UHK). 
 

4. Změna Statutu PdF (předkládá doc. Ing. Vladimír Jehlička, CSc., děkan PdF). 
 

5. Nominace do RVŠ (předkládá Mgr. Václav Víška, Ph.D., předseda AS UHK).  
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6. Harmonogram volby rektora (předkládá Mgr. Václav Víška, Ph.D., předseda AS 

UHK). 
 

7. Doplňovací volby do AS UHK za FF UHK (předkládá Mgr. Martin Paleček, Ph.D., 
předseda volební komise).  

 
8. Různé.                                                                                              

 
 
Bod 1. Aktualizace Dlouhodobého záměru UHK pro rok 2012 a Priority 
institucionálního rozvojového plánu UHK pro rok 2012 (předkládá doc. RNDr. Josef 
Hynek, Ph.D., MBA, rektor UHK). 
 
Doc. Hynek předal slovo dr. Žumárové, která následné 2 materiály zpracovala. 
 
Dr. Žumárová prezentovala aktualizaci, vysvětlila, čeho se jednotlivé kapitoly týkají 
a uvedla, že veškeré připomínky již byly do materiálu zahrnuty. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro – 24, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Aktualizace Dlouhodobého záměru UHK pro rok 2012 a Priority institucionálního 
rozvojového plánu UHK pro rok 2012 byly přijaty. 
 
Bod 2. Návrh nového znění Organizačního vnitřního řádu UHK (předkládá doc. RNDr. 
Josef Hynek, Ph.D., MBA, rektor UHK). 
 
Dr. Žumárová uvedla, že nový Organizační vnitřní řád UHK neschvaluje AS UHK, je 
předložen pouze k seznámení a objasnila změny, které nastaly většinou v důsledku vzniku 
PřF a ÚSP. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
AS UHK byl seznámen s návrhem nového znění Organizačního vnitřního řádu UHK. 
 
Bod 3. Návrh složení Disciplinární komise UHK (předkládá doc. RNDr. Josef Hynek, 
Ph.D., MBA, rektor UHK). 
 
Doc. Hynek vysvětlil, že Disciplinární komise UHK, která by řešila případné prohřešky, 
vznikla z důvodu založení ÚSP. 
 
Doc. Musilová upřesnila, že ze zákona musí mít disciplinární komise, jejíž funkční období 
je 2-leté, 3 členy z řad akademiků a z řad studentů, přičemž počet musí být poměrný. 
 
Členy Disciplinární komise UHK byly navrženy: 
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doc. RNDr. Tatiana Gavalcová, CSc., doc. PhDr. Dana Musilová, CSc., Mgr. Martina 

Macková, Ph.D., Bc. Lucie Kaněrová, Bc. Lenka Pokorná, Bc. Iveta Zilvarová. 

Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro -  24, proti - 0 , zdržel se - 0 . 
 
Disciplinární komise UHK v navrženém složení byla schválena. 
 
 
Bod 4. Změna Statutu PdF (předkládá doc. Ing. Vladimír Jehlička, CSc., děkan PdF). 
 
Doc. Jehlička uvedl, že změna Statutu PdF spočívá v tom, že došlo k restrukturalizaci, 
některé katedry přešly na PřF a na ÚSP, nastalo sloučení kateder či změny v oddělení. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro - 24 , proti - 0 , zdržel se - 0. 
 
Změna Statutu PdF byla schválena. 
 
 
Bod 5. Nominace do RVŠ (předkládá Mgr. Václav Víška, Ph.D., předseda AS UHK).  
 
Dr. Víška upozornil na končící volební období delegátů v RVŠ a požádal děkany fakult 
a předsedy AS fakult, aby do 2. 11. 2011 předložili návrhy delegátů do předsednictva a sněmu 
RVŠ.  
 
V diskusi vystoupil Bc. O. Lébl s informací o činnosti RVŠ. 
 
Bod 6. Harmonogram volby rektora (předkládá Mgr. Václav Víška, Ph.D., předseda AS 
UHK). 
 
Dr. Víška informoval, že 30. 6. 2012 končí volební období rektorovi UHK a na následujícím 
zasedání bude vyhlášen harmonogram přípravy voleb na kandidáta na rektora. Volba se 
uskuteční pravděpodobně v únoru 2012, kdy bude vyhlášena i akademická obec, kde se 
kandidáti představí a rektor bude následně zvolen. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Bod 7. Doplňovací volby do AS UHK za FF UHK (předkládá Mgr. Martin Paleček, Ph.D., 
předseda volební komise).  
 
Dr. Paleček uvedl, že 2. kolo doplňovacích voleb do AS UHK za FF UHK se konalo dne 26. 
a 27. 9. 2011 a z 2 kandidátů byl zvolen Mgr. Ladislav Koreň, Ph.D. 
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Bod 8. Různé.  
 
Doc. Hynek informoval senátory o pokračujícím jednání ve výstavbě nové budovy, která 
bude součástí stávajícího kampusu, o načasování zateplení budov PdF a FF (vzhledem 
k možnosti vybudování bezbariérového přístupu v rámci projektu) a o dopadu úsporných 
opatření na jednotlivých součástech univerzity. V závěru zhodnotil stále nedostačující 
vědecký výkon UHK. 
 
Dále se diskutovalo otevření bezhotovostní pobočky České spořitelny v Objektu společné 
výuky. 
 
V diskusi vystoupila Dana Vlášková, studentka PdF, s příspěvkem týkajícím se Kolejní rady.  

Dr. Mitlohner informoval o přijetí směrnice ÚSP.  

Doc. Hynek avizoval Slavnostní večer spojený s oceněním studentů UHK, který se bude 
konat dne 15. 11. 2011. 

 

Usnesení z jednání AS UHK: 

O usnesení hlasovali přítomní členové akademického senátu veřejně. V okamžiku hlasování 
bylo v místnosti přítomno 24 členů AS UHK. 

 
AS UHK na svém 7. zasedání schválil toto usnesení: 
 

1. Schválil Aktualizaci Dlouhodobého záměru UHK pro rok 2012 a Priority 
institucionálního rozvojového plánu UHK pro rok 2012. 

2. Vzal na vědomí návrh nového znění Organizačního vnitřního řádu UHK. 
3. Schválil návrh složení Disciplinární komise UHK. 
4. Schválil změnu Statutu PdF. 
5. Vzal na vědomí informaci o nominaci do RVŠ. 
6. Vzal na vědomí informace o harmonogramu volby kandidáta na funkci rektora.  
7. Vzal na vědomí zprávu o doplňovacích volbách do AS UHK za FF UHK. 

 

Hlasování: pro: 24, proti: 0, zdržel se: 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK:  2. 11. 2011 v zasedací místnosti rektorátu., 
13.30 hod. 

 

V Hradci Králové dne 5. 10. 2011    Mgr. Václav Víška, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                předseda AS UHK              


